
Agent Bellomo: Transfer do Romy? Nic nie wiem

News - ASRoma.pl

Wydawało się, że to Nicola Bellomo będzie pierwszym zakupem

Giallorossich w zimowej sesji mercato. Media donosiły wczoraj, iż Roma

jest bliska pozyskania gracza. Plotki postanowił zweryfikować w wywiadzie

z agentem gracza, Davide Lippim, portal gazzettagiallorossa.it.

Bellomo-Roma: transfer dokonany?

- Nie wiem.

Mówi się, że zostało osiągnięte porozumienie w sprawie współwłasności...

- Nie, nie wiem. Chyba że obydwa kluby porozumiały się ze sobą, nic mi nie

mówiąc...jednak nie wierzę.

 

Rozmawiałeś z klubami?

- Ani Roma ani Bari nie kontaktowały się ze mną, aby powiedzieć, że osiągnęły

porozumienie w sprawie transferu gracza do zespołu Giallorossich.

 

Kontakty z Romą będą kontynuowane?

- Roma jest z pewnością zespołem zainteresowanym i kontakty będą

kontynuowane, do dziś jednak nie zaprosili mnie, aby przedstawić ofertę dla gracza.

 

A kontakty z Interm i Milanem?

- Także oni są zainteresowani. Są ciągłe kontakty, tak jak z Romą.
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